
Generalforsamling i Grundejerforeningen af 8/3-2001 

 
 

1) Valg af dirigent: 

a) Gry Elikofer blev valgt til dirigent 

2) Bestyrelsens beretning. 

a) Formanden berettede om et år med fortsat sund økonomi. 

Vores faste havemand, Jacob Møller Christensen, har startet nyt job, hvorfor der skulle 

findes en ny, og gerne lokal havemand. Vi har derfor indgået en aftale med Thomas Bach 

Thaysen, som fremover vil passe vores grønne områder. 

Der er ikke foretaget indkøb eller etablereringer fra foreningens side i det forgange år, og 

der er heller ikke nogen projekter i støbeskeen. 

Vores hjertestarter har været i stykker længe, og er nu til reparation. Formanden udtrykte 

utilfredshed med firmaet hjertestarternu.dk, som har vist sig langsommelige, og 

glemsomme. Desuden kan firmaet ikke udlåne os en anden hjertestarter i mellemtiden. 

Kloakeringsprojektet medførte, at vi fik anlagt en ny vej på kommunens regning. Vejen er 

snart et år gammel, og vi afventer indbydelse til et snarligt 1-års eftersyn. 

Foreningen fik 30.000 kr. for at leje boldbanen ud til entreprenøren ifm 

kloakeringsprojektet. 

3) Aflæggelse af regnskab 

a) Revisor Charlotte Nielsen gennemgik regnskabet. 

4) Rettidig indkomne forslag 

a) Der var ingen forslag 

5) Vedtagelse af budget og fastsættelse af kontingent for 2023 

a) Budgettet blev godkendt og kontingentet forbliver 450 kr. 

6) Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 

a) Formand, Dennis W., kasserer, Morten Nielsen og Kasper Grønne er på valg denne gang. 

Dennis og Morten genopstiller mens Kaspar har meddelt at han træder ud – En stor tak til 

Kaspar for hans arbejde i bestyrelsen! 

Jacob Møller Christensen blev valgt ind i bestyrelsen og Gry Elikofer blev valgt til 

suppleant – Velkommen til Jacob og Gry. 

 

 



7) Valg af revisor og revisorsuppleant. 

a) Charlotte Nielsen blev genvalgt til revisor, og Lone Rudfeldt blev genvalgt som revisor 

suppleant. 

8) Eventuelt. 

a) Det blev nævnt, at man oplevede gener med den nyanlagte sti over til friplejehjemmet, hvor 

bl.a. el-løbehjul og el-cykler kørende fra plejehjemmet og over på Margrethesvej skabte 

trafikfarlige situationer. Det blev nævnt, at en bom kunne være en løsning til at dæmpe 

farten på stien. 

 

 

 

 

   

 

 

  

 


